
PROTOKÓŁ Nr 46/2022

z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty i Zdrowia, Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju
Gospodarczego i Komisji Rewizyjnej Rady Komisji Gminy odbytego w dniu 28 września 2022 r. w sali

posiedzeń Urzędu Gminy Grunwald.

Posiedzenie rozpoczęto godz. 8:00 zakończono godz. 9:54.

Przewodniczył: Pan Zbigniew Napłoszek  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej
Obecni Radni Gminy Grunwald (lista obecności zał. nr 1).

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1 Pani Magdalena Makowska – Główna Księgowa,
2 Pan Jan Sokołowski - Sekretarz Gminy Grunwald,

3 Pan Adam Szczepkowski – Wójt Gminy (od godz. 9:25).

Ad. pkt. 1 i 2. Otwarcie – stwierdzenie prawomocności obrad. Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Komisji – Pan Zbigniew Napłoszek – dokonał otwarcia posiedzenia komisji, stwierdził
prawomocność obrad oraz przedstawił projekt porządku obrad. 

Złożone wnioski w sprawie zmiany porządku obrad:

1.  Dodanie  do  porządku  obrad  punktu  –  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany
rozpatrzenia  ponownie  uchwalonego  wniosku  sołectwa  Mielno  dotyczące  przeznaczenia
środków funduszu sołeckiego.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie wyrazi li  zgodę na dodanie  ww.  do porządku
obrad.  

2.  Dodanie  do porządku obrad punktu – projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały NR
LI/405/2022  Rady  Gminy  Grunwald  z  dnia  30  czerwca  2022r.  w  sprawie  Regulaminu
wynagradzania  nauczyciel i  zatrudnionych w szkołach,  dla  których organem prowadzącym
jest  Gmina Grunwald.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie wyrazi li  zgodę na dodanie  ww.  do porządku
obrad.  

Więcej uwag nie zgłoszono. 
Komisja Kultury, Oświaty i Zdrowia, Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i Komisji

Rewizyjnej Rady Komisji Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek obrad wg.
następującego wyszczególnienia:

Planowany porządek obrad:
1. Otwarcie - stwierdzenie  prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie  protokół   nr  45/2022  ze  wspólnego  posiedzenia  komisji  Rady  Gminy  Grunwald  z  dnia
29.08.2022r;
4. Raport monitorujący za rok 2021 z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społeczny Gminy
Grunwald na lata 2017-2026. 
5. Ocena i analiza wykonania budżetu za I półrocze 2022 r.
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6. Zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję przez Radę Gminy Grunwald:
6.1.ws.  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2022-2032;
6.2. w sprawie zmian w budżecie Gminy Grunwald na 2022 r;
6.3.  w  sprawie  zwrócenia  się  do  Sejmiku  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  z  wnioskiem  o
powiększenie Obszaru Chronionego Krajobrazu Jezioro Mielno;
6.4.w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  po  umowie  zawartej  na  czas
oznaczony do lat 3; 
6.5.  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 1 w budynku nr 29 w miejscowości
Dylewo;
6.6.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej  w  trybie  przetargowym
niezabudowanych działek 26/3 i 26/4 obręb Grunwald;
6.7.   w sprawie  wyrażenia  zgody na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej  w trybie  przetargowym
działki nr 119 i 120 obręb Mielno.
6.8.   w  sprawie  zmiany  Uchwały  NR  LI/405/2022  Rady  Gminy  Grunwald  z  dnia  30
czerwca  2022r.  w  sprawie  Regulaminu  wynagradzania  nauczyciel i  zatrudnionych
w szkołach,  dla których organem prowadzącym jest  Gmina Grunwald.
6.9.  w  sprawie  zmiany  rozpatrzenia  ponownie  uchwalonego  wniosku  sołectwa  Mielno
dotyczące przeznaczenia  środków funduszu sołeckiego.
7.  Wolne wnioski i informacje.
8 .  Zamknięcie  obrad.

Ad. pkt. 3.   Przyjęcie protokół  nr 45/2022 ze wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy Grunwald  
z dnia 29.08.2022r. 
Przewodniczący Komisji – Pan Zbigniew Napłoszek – poinformował, że ww. protokół został przesłany
radnym na posiedzenia.pl. oraz poddał  ww. protokół pod głosowanie, kto jest za przyjęciem protokołu bez
odczytywania. 

Radni przyjęli protokół nr 45/2022 ze wspólnych posiedzeń komisji Rady Gminy
z dnia 29 sierpnia 2022r bez odczytywania (jeden głos wstrzymujący i jedna osoba nie głosowała).

Radni uwag nie zgłosili. 

Ad.  pkt.  4.     Raport  monitorujący  za  rok  2021  z  realizacji  Strategii  Rozwiązywania  Problemów  
Społeczny Gminy Grunwald na lata 2017-2026.
Kierownik GOPS Grunwald- Pani Agnieszka Skorupska- przedstawiła informację ww. temacie zał. nr 2
Radna- Pani Małgorzata Kamińska – zapytała, czy ilość osób bezrobotnych się zmniejsza.
Kierownik GOPS Grunwald- Pani Agnieszka Skorupska- odpowiedziała, że zmniejsza się co roku.
Radny- Pan Sławomir Matuszewski- zapytał, czy ilość zasiłków się zwiększa/ 
Kierownik GOPS Grunwald-  Pani  Agnieszka Skorupska-  odpowiedziała,  że  zmniejsza się  ilość  ale
kwotowo poszły do góry. 
Radna- Pani Małgorzata Kamińska – zapytała, czy decyzje są już wydawane o dodatki węglowe a kiedy
ruszą wypłaty. 
Kierownik GOPS Grunwald- Pani Agnieszka Skorupska- odpowiedziała, że jak zatwierdzona zostanie
uchwała. Złożono ok 1100 wniosków z tego jest 30 % odmownych tak w przybliżeniu. 
Radni więcej uwag nie zgłosili. 
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Przedstawiciel  Activia  Sun  sp.  z  o.o.-  Pani  Dorota  Piotrowska-  poinformowała,  że  złożono  petycję
w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obrębu  geodezyjnego  Mielno  oraz
poprosiła, aby dodać do porządku obrad dyskusję w ww. temacie. 
Przewodniczący Komisji – Pan Zbigniew Napłoszek – poinformował, że w wolnych wnioskach temat
zostanie poddany pod dyskusję. 

Ad. pkt. 5.     Ocena i analiza wykonania budżetu za I półrocze 2022 r.  
Główna Księgowa- Pani Magdalena Makowska-  przedstawiła informacje ww. temacie tj. Zarządzenie
nr 82/2022  Wójta  Gminy Grunwald z dnia  30 sierpnia  2022 roku w sprawie przedłożenia informacji
o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej i przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze
2022 r.
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  z  publ ikacj i  informatora  wynika,  że  gmina  pozyskała
dużą  kwotę  z  II  edycj i  Polskiego  Ładu  t j .  7  842  000  zł ,  czy  posiadamy  już  te  środki ,
czy są  już  w budżecie ,  i  czy umowa już zosta ła  podpisana.  
Główna Księgowa- Pani Magdalena Makowska- nie ma tych środków, a czy są podpisane umowy to nie
wiem, musiałabym sprawdzić. 
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  jes t  to  związane  z  wkładem  własnym  więc  p roszę o
odpowiedź na sesji, na które już te inwestycje podpisano umowy na te sumy 7 840 000 zł, 3 000 000 zł oraz
2 500 000 zł. Według tego co Pani mówi to środki te nie trafiły jeszcze do budżetu i proszę o odpowiedź,
czy umowy zostały podpisane.   Dziwi  mnie,  że  RIO tak  łatwo udziela  pozytywne opinie  bo ja  tylko
powierzchownie analizowałem i już z działu 700 wynika, że nie zrealizowano 1 622 000 zł tj. zrealizowano
18%  podobnie jest  z  opłaty eksploatacyjnej niezrealizowanych dochodów i wszystko wskazuje na to, że
nie będzie to zrealizowane. Ważny jest także zał. nr 6 i paragraf, czy zaoszczędzone środki  ok 3 500 000
zł,  czy faktycznie te pieniądze się znajdują na koncie. 
Główna Księgowa- Pani Magdalena Makowska- odpowiedziała, że musi to sprawdzić. 
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  poprosi ł ,  aby  przygotować  odpowiedź  na  sesję.
Zapytał ,  czy  poza  BFF  gmina  korzystała  z   pożyczek  z  poza  instytucj i  bankowych
i  proszę o odpowiedź na sesję.
Główna Księgowa- Pani Magdalena Makowska-  odpowiedziała, że musi to sprawdzić. 
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  niezrozumiała  jes t  dla  mnie  opina  RIO,  gdyż  nie
prowadzi  ona  żadnej  anal izy  tylko  odpycha  temat  i  reaguje  dopiero  gdy  reaguje
ministerstwo.
Radna- Pani Małgorzata Kamińska – z tego zarządzenia wynika, że zadłużenie wymagalne wynosi 13,5
mln zł, czy jest jeszcze inne zadłużenie. 
Główna Księgowa- Pani Magdalena Makowska-  odpowiedziała, że na kwotę 14 569 837,14 zł stan na
dzień 30.06.2022r.
Radna- Pani Małgorzata Kamińska – nie zostały wypłacone świadczenie nauczycielom a powinny być
wypłacone do 31.08.2022r., co stoi na przeszkodzie? 
Kolejne pytanie dotyczy funduszu pożyczek mieszkaniowych, na koncie jest 559 260 zł, złożonych jest 27
wniosków z czego najstarszy z 2019 roku a w roku 2020 udzielono dwie pożyczki na kwotę po 16 000zł,
gdzie są te pieniądze,  dlaczego pracownicy czekają.  Podobna sytuacja jest  z KZP, dlaczego w komisji
socjalnej oświaty nie ma żadnego nauczyciela, można oddać szkołom fundusze i niech sami rządzą. 
Przetarg na komputery w ofercie podano cenę netto a oferta, która wpłynęła nie jest podana czy jest netto,
czy brutto. Jest to informacja z otwarcia kopert i nie wiadomo czy jest netto, i czy środków w takim razie
wystarczy. Zwróciła uwagę na sprawozdanie GOK gdzie z 750 000 zł w I półroczu wydano już 615 000 zł
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i nie wiem, czy znowu nie będzie wniosków o umorzenie. Trzeba pamiętać, że GOK otrzymał dużo więcej
pieniędzy a świetlice są pozamykane więc może być taka sytuacja jak w roku poprzednim i straszenie
radnych sądami. 
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  poprosi ł ,  aby  na  sesję  obliczyć  o  jaką  kwotę  wzrosły
koszty obsługi  długu.  
Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –  poddał  pod  glosowanie:  kto  z
radnych jes t  za  pozytywnym zaopiniowaniem wykonania  budżetu za  I  półrocze 2022r.
Radni  w głosowaniu jawnym zaopiniowali  wykonanie  budżetu za I  półrocze 2022 roku:

0 za,  6  przeciw  i  6  wstrzymujących s ię .  
Radni więcej uwag nie zgłosili. 

Ad. Pkt. 6. Zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję przez Radę Gminy Grunwald:
6.1.  w  s .       zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2022-2032;  
6.2.   w sprawie zmian w budżecie Gminy Grunwald na 2022 r.  
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  poinformowała,  że  ww.  uchwały  zostały  przesłane
ponownie po poprawkach i przedstawiła ww. projekty wraz z uzasadnieniem zał. nr 3 i zał. nr  4.
Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek –  skąd  pomysł  zakupu  rębaka.  Proszę  o
przedstawienie na sesję informacji: skąd i w jakich ilościach planowane jest pozyskiwanie materiałów, jaki
będzie  koszt  obsługi  tego urządzenia  oraz koszty pokrewne,  w ilu  kotłowniach będzie  wykorzystywany
pozyskany opał.
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska –  zapytał  o  dział  920,  czyli  kultura  fizyczna  o  wynagrodzenie
osobowe pracowników jest na kwotę 25 000 zł, na jakie wynagrodzenie jest ta kwota?
Główna Księgowa- Pani Magdalena Makowska- stwierdziła, że musi sprawdzić.
Radny- Pan Sławomir Matuszewski- zapytał o przygotowanie umowy dla OSP i jak długo będę czekał?
Główna Księgowa- Pani Magdalena Makowska- jest w trakcie przygotowania a o czas trzeba za wójta.
Poprosi ła  o  doradztwo  w  sprawie  zakupu  opału.  Poinformowała,  że  wój t  jest  w  trakcie
negocjacj i  zakupu  opału  na  sezon  grzewczy  2022/2023  i  wszystkie  f i rmy  zmieni ły
poli tykę  i  wymagają  przedpłaty  na  zakup.  Zapytała,  czy  radni  mają  pomysł  jak
rozwiązać  sytuację ,  i  czy  mogą  wskazać  skąd  przesunąć  środki  na  ten  cel  a  potrzeba
ok 500 000 zł .
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska  –  s twierdziła ,  że  s ię  ogłasza  na  koniec  września
przetarg  gdzie  wiadomo  jaka  jest  sytuacja  a  t rzeba  pamiętać,  że  jes t  zadłużenie
wymagalne  za  opał  w  kwocie  ponad  870  000  zł .  Radni  mają  się  martwić  skąd  środki  a
przecież  mieszkańcy  wpłacają  środki  na  ten  cel .  Wielokrotnie  prosimy o  konsul towanie
z  radnymi  np.  celowość  składania  wniosków  ale  s ię  omija  radnych  a  gdy  trzeba
rozwiązywać  problem to wtedy rada ma pomagać.  
Radny- Pan Henryk Kacprzyk-  stwierdzi ł ,  że  jes t  to  kompetencja  wójta  a  zresztą  RIO
w  budżecie  na  rok  2022  zabezpieczyło  środki  na  opał .  Mamy  na  dziale  905  kwotę  3,5
mln  zł  i  nie  ma  na  sesj i  t łumaczyć,  że  są  to  środki  znaczone  a  jestem  przekonany,  że
ich  nie  ma,  bo  gdyby  były  to  nie  wiedziel ibyśmy  na  co  zosta ły  wydane  i  kiedy  bo  z
radą  nikt  nic  nie  uzgadnia.  Rola  radnych  to  jes t  tylko  taka  dla  wójta,  żeby  zwalić
t rudne tematy i  obwiniać.  
Poprosi ł ,  aby  na  sesję  sporządzić  wykaz  zobowiązań  gminy  szczegółowy,  aby  radni
wiedziel i  jaki  jest  s tan  f inansowy  i  t rzeba  wskazać  kto  zawinił .  Informacja  ta  jes t
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niezbędna  do tego,  aby  można  było  przeanal izować łącznie  z  ZUS i  US,  i  wtedy będzie
można rozmawiać o ra towaniu gminy.  
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  stwierdzi ła,  że  postara  się
przygotować takie  zestawienie .  
Radni  więcej  uwag nie  zgłosi l i .  

Ad. pkt.  7      .  cz  1        Wolne wnioski  i  informacje.  
Przewodniczący  Komisj i  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –  w  związku  z  tym,  że  już  są
obecni  goście  ws.  tematu  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przest rzennego  obrębu  geodezyjnego  Mielno  można  ten  punkt  z  wolnych  wniosków
omówić.  
Radni  jednogłośnie  wyrazi l i  zgodę.
Przedstawiciel  Activia  Sun  sp.  z  o.o.-  Pani  Dorota  Piotrowska-   przedstawiła
wniosek  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przest rzennego  obrębu
geodezyjnego Mielno zał  nr  5 .  
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  z apytał  o  moc,  do  i lu  M W  jest  zainteresowany
inwestor.
Przedstawiciel  Activia  Sun  sp.  z  o.o.-  Pani  Dorota  Piotrowska-   ok  30-40  MW  przy
takim obszarze  60ha.  Natomiast  jakie  będą  właściwości  energetyczne  obszaru  okaże  s ię
już  po  przekazaniu  i  może  się  skończyć  na  3MW.   Zapytała  radnych,  czy  są  przychylni
do  wniosku,  aby  wybudować  farmę  fotograf iczną,  i  czy  już  po  konsultacjach
społecznych  przyjmują  możl iwość  przepracowania  z  urbanistami  przygotowania
dokumentacj i  przeprojektowania  faktu  na  większą  farmę  z  uwzględnieniem  ponoszenia
kosztów z  tym  związanych  przez  naszą  f i rmę.  Współpracujemy  z  innymi  gminami  i  tak
jak  ustawa  pozwala  przekazać  środki  darowizną  lub  może  być  zlecenie  zewnętrzne  dla
urbanis ty.  Jes t  to  związane  z  dodaniem  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie
studium działek w Mielnie.  
Radny- Pan Henryk Kacprzyk-  c zy BDK będzie  prowadziło sprawy?
Przedstawiciel  Activia Sun sp.  z  o.o.-  Pani  Dorota Piotrowska-   tak.
Radny-  Pan  Sławomir  Matuszewski-  s twierdził ,  że  inwestycja  zosta ła  przeniesiona  z
centrum Mielna na obrzeża i  wydaje  się,  że  nie  ma przeszkód.  
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska  –  stwierdzi ła,  że  można  się  przychyl ić  do  tego
wniosku,  gdyż  będzie  to  z  korzyścią  dla  gminy,  bo  koszty  będą  po  s tronie  f irmy  a
gminy  nie  będzie  to  nic  kosztować,  a  będą  zyski  tak  jak  np.  podatek.  Miejsce  wydaje
się  być idealne,  nieuciążl iwe dla  mieszkańców.
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  przypomniał ,  że  rozmowa  była  już  w  tym  temacie  i
radni  nie  są  przeciwni  inwestycji ,  a le  są  wątpliwości  co  do  lokal izacj i .  Proponowana
lokal izacja  jes t  korzystna  i  do  przyjęcia ,  ale  była  także  propozycja  przy  real izowaniu
tej  inwestycj i ,  że  pomijając  fakt  poniesienia  kosztów  to  dodatkowo  mieszkańcy  mogą
l iczyć  na  jakiś  bonus  na  miejscowości  Mielno,  gdyż  t rzeba  przeprowadzić  zebranie .
Jestem za real izacją  tej  inwestycji .  
Przewodniczący  Komisj i  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –  poddał  pod  głosowanie ,  kto  z
radnych  jest  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  wniosku  Act ivia  Sun  sp.  z  o.o.
w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obrębu  geodezyjnego
Mielno.  
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Radni  w głosowaniu jawnym zaopiniowali  ww.  wniosek:  12 za,  0  przeciw
i  0 wstrzymujących s ię .  

Radni  więcej  uwag nie  zgłosi l i .

6.3.    w sprawie zwrócenia się do Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z wnioskiem  
o powiększenie Obszaru Chronionego Krajobrazu Jezioro Mielno   zał. nr 6.  
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  stwierdzi ł ,  że  temat  wraca  ponownie  i  już  rada  s ię
wypowiedziała ,  że  jest  przeciwna  tej  zmianie.  Zostało  to  wcześniej  usta lone  przez
specjal is tów i  niepotrzebne jest  wprowadzenie  zmian.  
Radni więcej  uwag nie zgłosil i .

6.4.    w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas  
oznaczony do lat 3.
Sekretarz Gminy – Pan Jan Sokołowski-  przedstawił ww. projekt uchwały zał. nr 7.
Radni uwag nie zgłosi li .

6.5.     w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  nr  1  w  budynku  nr  29  
w miejscowości Dylewko.
Inspektor – Pan Rydygier Kupisz-   przedstawił ww. projekt uchwały zał. nr  8. 
Radni uwag nie zgłosi li .

6.6.    w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargowym  
niezabudowanych działek 26/3 i 26/4 obręb Grunwald.
Inspektor – Pan Rydygier Kupisz-   przedstawił ww. projekt uchwały zał. nr 9.
Radni uwag nie zgłosi li .

6.7.    w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargowym  
działki nr 119 i 120 obręb Mielno.
Inspektor – Pan Rydygier Kupisz-   przedstawił ww. projekt uchwały zał. nr  10.
Radni uwag nie zgłosi li .

6.8.    w  sprawie  zmiany  Uchwały  NR  LI/405/2022  Rady  Gminy  Grunwald  z  dnia  30  
czerwca  2022r.  w  sprawie  Regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych  w
szkołach,  dla których organem prowadzącym jest  Gmina Grunwald.
Kierownik Referatu Oświaty- Pani Krystyna Wójcik-Wiśniewska-  przedstawiła ww. projekt uchwały
zał. nr 11. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  zapytała,  czy  nie  powinna  być  adnotacja,
że uchwała obowiązuje od 1 września 2022r.
Kierownik Referatu Oświaty- Pani Krystyna Wójcik-Wiśniewska-  odpowiedziała, że radca sprawdził
uchwałę  i  nie  ma takiej  potrzeby  oraz  w innych gminach,  także  nie  ma takiej  adnotacji  i  nie  będzie
przeszkód żeby wypłacić z dniem 1 września.
Radny- Pan Arkadiusz Piasecki-  zapytał o dowóz dzieci z miejscowości Rychnowo i Kiersztanówko do
szkoły. Skargi są rodziców, że kierowca nie chce się zatrzymać w miejscu do tej pory ustalonym.
Kierownik Referatu Oświaty- Pani Krystyna Wójcik-Wiśniewska- odpowiedziała, że ustalone miejsce
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są  określone  w  uchwale,  którą  przekazała  radnemu  natomiast  miejsca  ustalone  poza  uchwałą  nie  ma
odpowiedzialności ani kierowca, ani gmina. Po interwencji w tej sprawie dowiadywałam się, że nic nie stoi
na przeszkodzie, aby radny lub sołtys zawnioskowali o wyznaczenie nowego miejsca przystanku i Pani
Dominika jest odpowiedzialna za złożenie odpowiednich dokumentów w Starostwie Powiatowym, które
wyda odpowiednie decyzję. 
Radny- Pan Piotr Szewczak- poprosił, aby nabrało to już bieg sprawy.
Kierownik  Referatu  Oświaty-  Pani  Krystyna  Wójcik-Wiśniewska-  stwierdziła,  że  należy  podać
współrzędne i złożyć wniosek.
Radni więcej  uwag nie zgłosil i .

6.9.    w  sprawie  zmiany  rozpatrzenia  ponownie  uchwalonego  wniosku  sołectwa  
Mielno dotyczące przeznaczenia środków funduszu sołeckiego.
Inspektor-  Pani  Kamila  Szewczak-  -    przedstawiła  ww.  projekt  uchwały  wraz z  wnioskiem
sołectwa  zał. nr 12. 
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  poinformował,  że  był  na  Zebraniu  Wiejskim  w  tej
sprawie  i  oczywiście  podjęto  nową  uchwałę  oraz  soł tys  przekazał  skargę  na  działanie
Wójta  w te j  sprawie.  
Radni więcej  uwag nie zgłosil i .

Ad. pkt.  7      .  cz  2        Wolne wnioski  i  informacje.  
Przewodniczący Komisji  –  Pan  Zbigniew Napłoszek –  przedstawił  wniosek  nr  Fn.3150.8.2022  oraz
poddał pod głosowanie, kto jest za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku w sprawie   rozłożenia na raty
zaległości za centralne ogrzewanie  Pana... w wysokości 200,00 zł plus odsetki.  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie wyraziła zgodę na rozłożenie na raty za   centralne  
ogrzewani   Pana…  .     w wysokości   20  0,00 zł miesięcznie  plus odsetki  

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  zapytała,  czy  naprawa  drogi  do  Łącka  została
zakończona.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział,  że  jest  w  trakcie  naprawy,  będzie  jeszcze
mieszanka zagęszczenie.
Radny- Pan Sławomir Matuszewski- zapytał o umowę dla OSP.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski- odpowiedział,  że  będzie  przygotowana  umowa  i  pieniądze
wypłacone.
Radna- Pani Ewa Ziejewska- zapytała o okres grzewczy, od kiedy będzie palone.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedział, że Dylewo, Gierzwałd i Mielno prawdopodobnie
od dziś zacznie się ogrzewanie, tak zapewniał Kierownik. W Grunwaldzie myślę, że do piątku zdążymy
zakończyć prace w kotłowni.
Radna Pani Cecylia Lecewicz Husar – od momentu rozpalenia będzie już grzane bez przerwy.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedział, że trudno odpowiedzieć. Opał trzeba oszczędzać i
będzie to robione. W dzisiejszych czasach nikt nie dostarczy opału bez dokonania przedpłaty już nie ma
tak, że jest zagwarantowana cena i dostawa. Dziś jest cena dnia i przedpłata, i trzeba się zastanowić skąd
brać 500 000 zł na zakup opału co miesiąc. Jest jeszcze niewiadoma, czy otrzymamy z budżetu państwa
dofinansowanie gdyż nie jesteśmy zakładem lub spółką i nie można robić sobie nadziei, wg ustawy 40%
zwyżki  mają  pokryć  mieszkańcy a  resztę  z  budżetu państwa,  ale  zobaczymy czy  w ogóle  otrzymamy
wsparcie.  Największy  jest  problem  skąd  przesunąć  środki  aby  zakupić  opał,  bo  nie  jest  problem  z
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dostępnością tylko ,że nikt nie chce dostarczyć bez zapłaty z góry. 
Radny-  Pan Henryk Kacprzyk-  poinformował,  że  w tej  sprawie  zwracała  s ię  z  prośbą
główna  księgowa  i  złożył  wniosek,  że  aby  rozmawiać  w  tej  sprawie  to  trzeba  radnym
przedstawić  zestawienie  zobowiązań.  Rozumiem,  że  osta tnia  odpowiedź  jes t  aktualna,
że  jest  ok 870 000 zł  zaległości  za  opał  za  rok poprzedni .
Wójt Gminy-  Pan Adam Szczepkowski-  odpowiedział ,  że  tak.
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  zapytał ,  że  zgodnie  z  przetargiem  potrzeba  ok  2,5
mln zł  na  sezon grzewczy 2022/2023.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział ,  że  t rzeba  dol iczyć  jeszcze
koszty pochodne.
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  zapytał ,  jakie  są  kwoty  zabezpieczone  w  budżecie  na
inne jednostki  budżetowe.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski -  odpowiedział ,  że  trzeba  sprawdzić ,  a le  na
pewno  nie  były  planowane  po  tych  cenach,  które  obecnie  obowiązują .  Różnica  jes t
duża gdyż w styczniu cena była  ok 800 zł  za  1t  miał  a  teraz  jest  duża podwyżka.
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  s twierdził ,  żeby  na  sesję  przygotować  sumę  tych
różnic  z  anal izą,  jaka była  w projekcie  cena a  teraz  jaka jest   za  tonę.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział ,  że  problem  jes t  skąd  wziąć
środki  na przedpłatę  aby ktoś  ten opał  przywiózł .  
Radni  więcej  uwag nie  zgłosi l i .  

Ad. pkt. 8. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Komisji – Pan Zbigniew Napłoszek –  wobec zrealizowania porządku obrad zamknął
wspólne  posiedzenie  Komisji  Kultury,  Oświaty  i  Zdrowia,  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Rozwoju
Gospodarczego i Komisji Rewizyjnej Rady Komisji Gminy odbytego w dniu 28 września 2022 r.

Protokołowała    Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  

Iwona Mikołajczak
Zbigniew Napłoszek
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